
 

 

 

 

Številka: 900-34/2018-3 

Datum:  7.12.2017              

 Z A P I S N I K 

 

27. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec MOL, ki je bila v sredo 31.1.2018,  ob 17.15 uri  na sedežu 

Četrtne skupnosti Golovec, Litijska 38, Ljubljana.  

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti 

Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

Od 15-tih članov sveta je bilo navzočih 11 članov sveta. 

PRISOTNI ČLANI SVETA: Helena Anžič, Robert Anžič, Aleš Dakić, Franjo Filipović, Brigita 

Kastelic, Anton Kastelic, Aleš Kužnik, Igor Pigac, Zina Rodman, Denis Tatar, Marija Zekić.     

OSTALI PRISOTNI: Vesna Stojanović, javna uslužbenka Službe za lokalno samoupravo, 

MU,MOL.  

Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 11 članov sveta, kar 

pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev zapisnika 5. izredne in 26. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

2. Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Golovec in občanov  

3. Potrditev predloga izvedbenega načrta programov in projektov ČS Golovec za izvrševanje  

finančnega načrta ČS Golovec za leto 2018 

4. Seznanitev Sveta ČS Golovec z registrom tveganj za leto 2018 

5. Razno 

         

Gradivo za 1. točko dnevnega reda je bilo priloženo.. Gradivo za 3. točko dnevnega reda so člani 

Sveta prejeli na sami seji. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagano dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA  5. IZREDNE IN 26.  SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

GOLOVEC 

 

Na predlog zapisnika 5. izredne in 26. seje Sveta ČS Golovec ni bilo pripomb. Članica Sveta ga. Brigita 

Kastelic je kot dodatek k zapisniku 26.seje priložila skico zarisa dveh prehodov za pešce na Periški 

cesti št. 1 in 11. 

SKLEP  1/27 : 

Svet ČS Golovec MOL potrjuje zapisnik 5. izredne in 26. seje  Sveta ČS Golovec. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 



 

 

 

 

AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC IN 

OBČANOV 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je prisotne seznanil z dopisom  ŠD Strmec glede predloga za izvedbo  

projekta Bizoviške perice oziroma muzeja peric. V dopisu je navedena možnost demonstracije pranja 

perila ter stare pralnice v preteklosti. Demonstriral bi se celoten postopek z organizacijo prevoza za 

turiste, ki bi prejeli tudi brošuro. Organiziral bi se tudi prikaz filma o pericah ter morebitna pogostitev 

turistov. Projekt bi financirala MOL, sredstva bi se lahko črpala tudi iz evropskih sredstev. Predlagana 

pobuda lahko razširi turistično ponudbo in dejavnost na območju MOL ter posebej še na njenem 

obrobju, kjer turistična ponudba ni tako razširjena. 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

UGOTOVITVENI SKLEP 2/27: 

Svet ČS Golovec MOL se je seznanil s pobudo predsednika ŠD Strmec glede predloga za 

izvedbo projekta Bizoviške perice. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 3/27: 

Pobuda se pošlje na Turizem Ljubljana, s pobudo se seznani tudi občane Bizovika, ki naj 

oblikujejo delovno skupino v sodelovanju z ŠD Strmec kot pobudnikom ter skupino »Kajžarska 

kavica«, ki deluje v Bizoviku. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Član sveta G. Franjo Filipovič je opozoril na pojav igel na otroških igriščih ob Bilećanski ulici. Omenil 

je, da treba na pojav igel in njihovo odstranitev kontaktirati pristojne službe. Član Sveta g. Anton 

Kastelic je dodal, da treba kaj storiti na preprečevanju.  

 

Po krajši razpravi je Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP 4/27: 

Ugotovi se kdo je pristojen za odstranitev igel na otroških igriščih, ali je to podjetje Snaga d.o.o. 

ali društvo Stigma. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 5/27: 

Na PP Moste se pošlje pobuda o bolj poostrenem nadzoru otroških igrišč na območju Četrtne 

skupnosti Golovec predvsem v večernem času. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 



 

 

 

 

 

SKLEP 6/27: 

Glede postopka odstranitve igel se ČS Golovec poveže z društvom Stigma. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednik Sveta g. Aleš Dakić je pripomnil, da je v postopku sprejetje Občinskega prostorskega 

načrta MOL, v katerem je zajeta tudi širitev Plezalnega centra. Predlagal je sprejetje ugotovitvenega 

sklepa, da Četrtna skupnost Golovec ne nasprotuje širitvi Plezalnega centra, vendar obenem podpira 

samo tiste projekte, ki zagotavljajo postavitev centra Golovec. 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

UGOTOVITVENI SKLEP 7/27: 

Glede na začeti postopek sprejetja Občinskega prostorskega načrta MOL Četrtna skupnost 

Golovec ne nasprotuje širitvi Plezalnega centra, vendar obenem podpira samo tiste projekte, ki 

zagotavljajo postavitev centra Golovec. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 AD 3 

POTRDITEV PREDLOGA IZVEDBENEGA NAČRTA PROGRAMOV IN PROJEKTOV ČS 

GOLOVEC ZA IZVRŠEVANJE  FINANČNEGA NAČRTA ČS GOLOVEC ZA LETO 2018 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec in podpredsednik Sveta ČS Golovec g. Franjo Filipović sta članom Sveta 

predstavila predlog izvedbenega načrta programov in projektov ČS Golovec za izvrševanje finančnega 

načrta ČS Golovec za leto 2018, ki ga je pripravila Komisija za finance ČS Golovec in  so člani Sveta 

prejeli kot dodatno gradivo na sami seji. Člani Sveta so se s predlogom strinjali ter izvedbeni načrt 

programov in projektov ČS Golovec za izvrševanje finančnega načrta ČS Golovec za leto 2018 tudi 

potrdili.  Na predlog člana Sveta g. Denisa Tatarja so člani Sveta poudarili, da društva in organizacije, 

ki predlagajo programe, v njih upoštevajo interes širše skupnosti in ne samo interese društva in 

organizacije 

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP 8/27: 

Svet ČS Golovec MOL potrjuje predlog izvedbenega načrta programov in projektov ČS Golovec 

za izvrševanje finančnega načrta ČS Golovec za leto 2018. Društva in organizacije, ki predlagajo 

programe, naj v njih upoštevajo interes širše skupnosti in ne samo interese društva in 

organizacije. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

AD 4 

            SEZNANITEV SVETA ČS GOLOVEC Z REGISTROM TVEGANJ ZA LETO 2018 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec MOL je člane Sveta seznanil z namenom in vsebino ter načinom 

upravljanja s tveganji  za leto 2018 pri delovanju Četrtne skupnosti Golovec in organizaciji prireditev 

ČS Golovec.  

 

Predsednik sveta je dal na glasovanje 

SKLEP  9/27: 

Svet ČS Golovec se je seznanil z vsebino registra tveganj pri izvajanju nalog za leto 2018. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5 

                                                                           RAZNO 

 

 Pod točko razno so člani Sveta za izvedbo dneva ČS Golovec predlagali dva datuma, 

sredo 23.5.2018 ter petek  25.5.2018. Datum izvedbe se bo uskladil z OŠ in društvi. 
 

 Predsednik Sveta ČS Golovec g. Aleš Dakić je prisotne seznanil z vsebino sestanka s 

nekaterimi stanovalci Jakčeve ulice 43 glede problematike zaparkiranosti dovoza do 

vrtca. 

 Predlagal je sestanek s predstavniki staršev, stanovalcev in predstavniki OGDP MOL. 
 

 Prav tako je prisotne seznanil z informacijo s koordinacije Predsednikov ČS z 

Županom, da je začetek gradnje kanalizacije predviden v mesecu marcu ali aprilu 

2018. 
 

 Omenil je še, da se je potrebno glede onesnaženja ter čiščenja struge Bizoviškega 

potoka povezati z ARSO  
 

Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. 
 

 

Zapisala:  

Jani Slovenc                                                                                                   Aleš Dakić 

Vesna Stojanović                                                                                   Predsednik sveta 

                                                  Četrtne skupnosti Golovec  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


